

12 September 2021

12 سبتمبر 2021م

**Replace Board of Directors member**

**إستبدال عضو مجلس إدارة**

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Al Maha Petroleum Products Marketing Company SAOG would like to disclose that pursuant to BoD Resolution No. 67/2021 the request of the Public Authority for Social Insurance has been approved to replace their current representative, Mr. Mohammed Ali Saeed Al Qasabi, with Mr. Nabil Hamed Zahran Al Mahrouqi as a member of the Board of Directors as well as in the Audit and Remuneration & Nominations Committees, with effect from 08/09/2021.

تود شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع. الإفاده بأنه وبموجب قرار مجلس الإدارة بالتميرير رقم 2021/67 تمت الموافقة على طلب الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية لإستبدال ممثلها الحالي الفاضل محمد بن علي بن سعيد القصابي بالفاضل نبيل بن حمد بن زهران المحروقي كعضو لمجلس الإدارة وعلى أن يحل محله في كلاً من لجنتي التدقيق، ولجنة المكافآت والترشيحات، وذلك إعتباراً من 08/09/2021م.

Mr. Nabil Hamed Zahran Al Mahrouqi holds a Bachelor's Degree in Science majoring in finance and possesses nearly 12 years of experience in the business sector, investment in global financial markets, management and analysis of researches and financial analysis. Currently, he holds the position of Acting Head Section of Local Asset Management in the Investment Department in the Public Authority for Social Insurance.

الفاضل/ نبيل بن حمد بن زهران المحروقي حاصل على شهادة البكالوريوس العلوم تخصص المالية ولدية خبرة تقارب من 12 سنة في قطاع الأعمال والإستثمار في الأسواق المالية العالمية وإدارة وتحليل البحوث والتحليل المالي ويشغل حالياً منصب رئيس قسم إدارة الأصول المحلية المكلف بدائرة الإستثمار بالهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية.

المهندس/ حمد بن سالم المغدري  
الرئيس التنفيذي

**Eng. Hamed Salim Al Maghdri**  
**CEO**

